
Jednání osadního výboru Radešov 

( zápis č. 10/ 2011 ) 

Dne : 14.12.2011 

Přítomni : M. Pohlová, J. Krtička, M. Seidlová 

Projednávané body: 

1. V pondělí 5.12. konečně počasí umožnilo ozdobení vánočního stromku a vzhledem k 
datu byla tato událost zároveň spojena s mikulášskou nadílkou. Mikuláš, anděl i 
čert rozdali dětem drobné dárky, neobešlo se to bez básniček, úsměvů rodičů a 
občas nějaké slzičky dětí. Všem, kteří pomáhali , patří dík. 

Pak bychom rádi vyřídili pár připomínek občanů: 

2. Stále ještě nejsou opraveny lampy č. 13, 14, 3. 
3. Očekávaný koncert na Zděřině nezklamal, hlasitá hudba byla slyšet i přes zavřená 

okna. 
4. V zápise č. 8 – říjen 2011 – jsme žádali o zpevnění zábradlí dole u potoka. Byla 

opravena jeho spodní ( červená) část, ale na protější straně by propadlo i kolo. 
Navíc je krátké a nesahá až k živému plotu. Bylo by možné opravu dokončit ? 

5. Když už jsme u spodní části silnice, lidé ze sousedních domů se naučili parkovat auta 
přímo na silnici, ačkoliv je vedle poměrně velké parkovací místo. Silnice je úzká a při 
námraze se může stát, že řidič je rád, když se do zatáček vůbec vejde. Původně tam 
stálo auto jedno, dnes už tam byla dvě. Zkusíte nějak zařídit, aby silnice zůstávala 
prázdná?  

Pro letošní rok je to z naší strany všechno, takže na závěr přejeme pěkné Vánoce a šťastný 
Nový rok.  

 


